

У зв'язку з підвищенням прожиткового мінімуму в країні зростуть мінімальні зарплати і пенсії.

В Україні з 1 липня підвищується прожитковий мінімум на 91 грн - до 2118 грн. Відповідні зміни передбачені законом про Державний бюджет на 2020 рік.

Так, згідно з Державним бюджетом на 2020 рік, встановлений прожитковий мінімум:

- на одну особу в розрахунку на місяць у розмірі з 1 липня - 2118 гривень,

для основних соціальних і демографічних груп населення на одну особу в розрахунку на місяць:

- дітей у віці до 6 років: з 1 липня - 1859 гривень,
- дітей у віці від 6 до 18 років: з 1 липня - 2318 гривень,
- працездатних осіб: з 1 липня - 2197 гривень,
- осіб, які втратили працездатність (мінімальна пенсія): з 1 липня - 1712 гривень.

Відповідно до закону, в 2020 році мінімальна заробітна плата з 1 січня становить 4723 гривні та з 1 липня не змінюється.

Також з 1 липня підвищиться мінімальна пенсія з 1638 грн до 1712 грн у зв'язку з підвищенням прожиткового мінімуму для осіб, які втратили працездатність, повідомили в Пенсійному фонді.

Для непрацюючих пенсіонерів зросте розмір мінімальної пенсії за віком, доплата за понаднормовий стаж.

"Незалежно від того, працює особа чи ні, збільшаться розміри встановлених до пенсій надбавок, підвищень, пенсій за особливі заслуги перед Україною, інших доплат, які базуються на величині прожиткового мінімуму", - зазначили у фонді.

Також повідомляється, що розмір підвищення пенсії за результатами перерахунку залежить від того, які складові входять до пенсійної виплати, обчислюється від прожиткового мінімуму.

Раніше в Мінсоцполітики підраховували реальний прожитковий мінімум. Він склав 4,2-4,3 тис. грн.

Нагадаємо, в Україні 83% пенсіонерів отримують пенсію, нижчу від прожиткового мінімуму. При цьому рівень пенсійного забезпечення нових пенсіонерів і далі буде знижуватися.